
 

Protokoll från styrelsemöte nr 2 / 2018-2019 
 

 

Dag: Lördag 25 augusti 2018.    

Tid&Plats: Kl 10.00-12.00, Pumphuset Tådås.  

Närvarande: Arly Jakobsen, ordförande , Clas Gunnarsson, kassör, Hans-Göran Hermansson, 

 ledamot, Jan Dahlström, sekreterare 

1 Mötet öppnas 

 Arly Jakobsen välkomnades som ordförande och öppnade mötet. 
 

2 Föregående protokoll  

 - Föregående protokoll, 16 juni 2018, godkändes.  
 

3  Rapporter  

 - Avloppet NT71  

 - NT71 har ett icke fungerande avlopp. Skulle varit åtgärdat fredag 24 augusti men är 

 ännu inte åtgärdat. Kommunen är informerad. Föreningen är inte berörd av detta. Clas 

 har kontakt med fastighetsägaren och Kommunen och rapporterar fortlöpande till 

 styrelsen.  

 - Trivselaktivitet 4 augusti (Solveig)     

  - Väldigt trevlig aktivitet som var välorganiserat. Det finns foton på hemsidan. Det finns 

   intresse för att vi skall upprepa aktiviteten nästa år. 

4 Ekonomi 

 Föreningens ekonomi är god. 

 - Översyn försäkringar. - REV (Riksförbundet Enskilda Vägar) Föreningen är 

 medlem och avgift är 1.095:-/år, en kostnad som föreningen årligen 

 betalar, innehåller en heltäckande företagsförsäkring. Vi har kompletterat 

 med en tilläggsförsäkring,  summa: 2.275:- för vårt nya Pumphus och Reningsverk 

 vilket innebär en total kostnad om 3.345:-/år, jämfört med drygt 13.000:-/år 

 för motsvarande försäkring i Trygg Hansa som är uppsagd och avslutad. 

 

5 Pågående arbeten 

 - Andreas Wetterström Kyrkofjäll 215 har aktualiserat förslaget att ansluta en väg 

till sin och grannens fastighet vid brevlådorna i vänsterkurvan Mellan-Tådås.      

Styrelsen är positiv till anslutning av väg till deras fastigheter. Clas och Pär tar en 

diskussion med berörda och återkommer med rapport till styrelsen på 

nästkommande möte. 
 



 

 

6 Kommande möten 

 - Jullunchen med områdesansvariga m fl kommer ske den 15 dec. Solveig bokar 

 lokal och en god jul-tallrik. 

- Ska vi ändra arbetsdagen, då den kommer under påskhelgen?   

   Vi ändrar till den 27april. Innebär att bryggföreningen behöver ändra dag.                   

   Herman stämmer av med Rolf/ Putte.    

- Datum för Stämman 2019 är lördag 29 juni. 
 

 - Kommande styrelsemöten.  

  - Möte 3, 18w39; 29 sept  (inför arbetsdag 6 okt.) 

 - Möte 4, 18w45; 10 nov 

   - Möte 5, 18w50; 15 dec  ( ihop med jullunch). 

 - Möte 6, 19w08; 23 feb 

 - Möte 7, 19w14; 13 april  (inför arbetsdag 27 april).   

 - Möte 8, 19w20; 18 maj 

 - Möte 9, 19w23; 8 juni   (inför stämman, 29 juni) 
 

7 Övriga frågor 

  - Kontaktlista styrelsen 2018-19 uppdaterad liksom styrelsens arbetsfördelning. 

  Bifogas och arbetsfördelningen publiceras på vår hemsida. 

  - Skall vi lägga ut slyröjningsjobbet på entreprenad? Solveig kontaktar 

 Hannagruppen och hör om dom kan åta sig uppdraget, rapport på kommande 

 möte. 
 

8 Mötet avslutades 

 
 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

Jan Dahlström   Arly Jakobsen 
Sekreterare   Ordförande 


